
Protokół Nr  5/2012 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu  21 maja 2012 r. 
 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Analiza działalności finansowo-rzeczowej za rok 2011 Regionalnych Wodociągów i 

Kanalizacji Sp. z o.o. 
3.  Analiza działalności finansowo-rzeczowej za rok 2011 Centrum Kultury i Spotkań 

Europejskich. 
4. Analiza działalności finansowo-rzeczowej za rok  2011  Białogardzkiego  Ośrodka  Sportu 

i  Rekreacji. 
5. Zaopiniowanie pisma w sprawie przyjęcia rodziny z Kazachstanu. 
6. Sprawy różne. 
7. Zamknięcie posiedzenia. 
 

 
 

 

Ad 1  

 Posiedzenie o godz. 13.30 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – 
Stefan Purol. Komisja przyjęła porządek i  protokół z poprzedniego posiedzenia, głosując: za-
5(jednogłośnie).   

 
Ad 2 

Komisja zapoznała się z analizą działalności finansowo-rzeczowej za rok  2011  
Białogardzkiego  Ośrodka  Sportu i  Rekreacji, którą przedstawił Jacek Słowiński, Dyrektor 
BOSiR (materiał w załączeniu). 

 
Głos w dyskusji zabrali: 
B.Stanczewski – pytał czy dotacja wystarczy na utrzymanie obiektów BOSiR? W związku z 

tym, że planowane są dodatkowe imprezy Radny uważa, iż obiekt wymaga większych 
nakładów niż dotychczas. 

Dyrektor BOSiR – wyjaśnił, że dotychczas otrzymywali środki z Powiatowego Urzędu Pracy. 
Obecnie wynika, że potrzeba dodatkowo 70 tys. zł. To obiekt wysokiej klasy i koszty 
utrzymania są wyższe. 

B.Stanczewski – stwierdził, że zawsze zależało Radnemu, aby ten obiekt wyglądał jak 
wygląda. 

Dyrektor BOSiR – wyjaśnił, że zabiegi pielęgnacyjne przeprowadzili już jesienią. 
Z.Jonko – pytał odnośnie boiska o zadaszenie trybuny? 
Dyrektor BOSiR – odpowiedział, że była inicjatywa kibiców piłkarskich, aby zadaszyć 

trybunę. Dyrektor poinformował, że wystąpił z wnioskiem do planu finansowego na 2012 r. 
skierowanym do Burmistrza o uwzględnienie tego w budżecie, ale tego nie uwzględniono.  
Dyrektor odnośnie trybuny stwierdził, że wiążą się z tym ekspertyzy związane z 
bezpieczeństwem. Dlatego uważa, że należy wstrzymać się z tym do następnego roku. 
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Komisja zapoznała się z w/w informację, nie wnosząc uwag. 

 
Ad 3 

 Komisja zapoznała się z analizą działalności finansowo-rzeczowej za rok 2011 
Regionalnych Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o., którą przedstawiła Marianna Przychodni, 
Prezes RWiK Sp. z o.o.(materiał w załączeniu). 

 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
A.Siwek – pytał jak koszty poniesione przez Miasto wpływają na poprawę całej sieci? 

Wiceprzewodniczący Rady przeczytał, że  ubytki wody wynoszą ponad 20%, co jest 
niemożliwe. Strata w granicach 13% jest do przyjęcia. Radny powiedział, że to 
prawdopodobnie jest związane z kradzieżą wody.  Radny prosił o informację jak ubytki 
wody kształtują się przez ostatnie lata? 

Prezes – poinformowała, że odczyty wodomierzy w  budynkach nie trwają w tym samym 
czasie tylko są robione w okresie  2 tygodni. Dlatego mogą być różnice.  

A.Siwek – pytał jak na przestrzeni ostatnich lat kształtowały się straty wody i ile wynosiła 
produkcja wody? Jeśli okaże się, że ubytki były mniejsze lub są na tym poziomie to jaki jest 
sens modernizacji? 

Prezes – odpowiedziała, że jeśli są materiały wytworzone to ma obowiązek dać a jeśli 
wymagają wytworzenia to nie ma obowiązku i należy wystąpić zgodnie z procedurą o 
udostępnienie informacji publicznej. 

B.Stanczewski – pytał o realizację projektu w ramach Dorzecza Parsęty? 
Prezes – wyjaśniła, że obecnie nie mamy żadnej decyzji, środki pochodziły z pożyczki 

płatniczej zaciągniętej przez ZMiG DP. Różnica między dofinansowaniem a kosztem wynosi 
100 mln euro. Gminy nie mają z czego spłacać. Do końca czerwca 2012 r. mamy zrobić 
korektę projektu RWiK. 

W.Czurko – pytał na ile zadłużony jest szpital oraz czy Spółka otrzymała na piśmie 
poręczenie, że zobowiązanie będzie zabezpieczone? 

Prezes – odpowiedziała, że 180 tys. zł to płatność ponad roczna. BTBS zalega jeszcze 120 tys. 
zł. Na koniec roku zaległość wynosi około 380 tys. zł. W skali roku Spółka  musi zapłacić 
VAT  na kwotę 14 mln zł. Obecnie nie mogą kredytować zaległości. 

 
Komisja zapoznała się z w/w informację, nie wnosząc uwag. 

 
Ad 4 
Komisja zapoznała się z analizą działalności finansowo-rzeczowej za rok 2011 Centrum 

Kultury i Spotkań Europejskich, którą przedstawił Paweł Wiśniewski, Dyrektor CKiSE 
(materiał w załączeniu). 

 
 

Głos w dyskusji zabrali: 
Dyrektor - poinformował dodatkowo, że złożył wniosek na dofinansowanie zakupu projektora 

cyfrowego 3D  (możliwość dofinansowania 50% kosztów netto tj. 174 tys. zł).  
T.Szwed – pytał odnośnie imprez biletowanych, czy przedsięwzięcia są dochodowe, czy po 

kosztach własnych? Czy skoro jest tak duże zainteresowanie można organizować częściej? 
Dyrektor – odpowiedział, że starają się być konkurencyjni. Na koncercie E.Gepert zarobili. Z 

koncertami znanych artystów wiąże się ryzyko. Planuje jesienią ściągnięcie gwiazd na 
świetne przedstawienie. Koncerty można robić raz na 2,3 miesiące.  
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T.Szwed – pytał czy można nawiązać współpracę z Filharmonią Koszalińską?  
Dyrektor – powiedział, że były po dwa koncerty w Białogardzie. Dzięki „Kontaktom” udało 

się wpisać w projekt unijny, w ramach którego koszty były o wiele niższe. 
W.Czurko – stwierdził, że w tym celu potrzebne są duże środki i należy zaplanować w nowym 

budżecie. Radny pytał czy były podwyżki płac? 
Dyrektor – odpowiedział, że od 2 lat nie ma. Wydano na płace więcej o 20 tys. zł, ponieważ 

pozyskano środki z Pefronu. 
B.Stanczewski – powiedział, że 40 % stanowią płace, dlatego jest możliwość kształtowania 

rozwoju kultury w mieście. Zgłosił wniosek, aby stadionowi miejskiemu nadano nazwę „ im. 
H.Młynarczyka”. 

Z.Jonko – pytał czy Dyrelktor miał sprawę w sądzie z pracownikami i jak się zakończyła? 
Dyrektor – odpowiedział, że wygrał w sądzie I instancji i nie wypłacał odszkodowania. 
 

Komisja zapoznała się z w/w informację, nie wnosząc uwag. 
 
Ad 5 

Pismo w sprawie przyjęcia rodziny z Kazachstanu przedstawił Krzysztof Bagiński, 
Burmistrz Białogardu. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
W.Czurko – pytał czy Burmistrz widzi możliwość przyjęcia tej rodziny? 
Burmistrz – odpowiedział, że tak. 
Z.Jonko – pytał czy  jest możliwość zapewnienia  takim osobom pracy? 
Burmistrz – odpowiedział, że po analizie wykształcenia stwierdzono, iż jest szansa 

zatrudnienia i zapewnienia dobrych warunków funkcjonowania.  
Z.Jonko – powiedział, że w rodzinie Ciesielskich jest chłopak, który się błąka i nie ma pracy. 
Burmistrz – odpowiedział, że Miasto nie będzie odpowiadało przez kilkanaście lat za tą 

rodzinę a udziela jedynie pomocy na wstępie. Wsparcie dla tej rodziny było bardzo duże. 
Można zagwarantować okres wsparcia np. na 2 lata.  

 
Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  pismo Pani Marii Dworackiej w sprawie  

przyjęcia  sześcioosobowej rodziny z Kazachstanu, głosując: za-5 (jednogłośnie). 

 
Ad 6 

 W sprawach różnych radni zapoznali się z pismem z pismem znak GK.7135.1.2012.KR z 
dnia 11 maja 2012 r., stanowiącym załącznik do protokołu. 

 
 
Ad 7 
 Po wyczerpaniu tematyki o godz.  16.00 zakończono posiedzenie.  
Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

 

        Przewodniczący  Komisji 

                    Stefan Purol  
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